
数学物理学报 2005, 25(3) 299-306 DOI:     ISSN: 1003-3998 CN: 42-1226/0

本期目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索                                                            [打印本页]   [关闭] 

论文 扩展功能 

本文信息

Supporting info 

PDF(360KB)

[HTML全文] 

参考文献 

服务与反馈

把本文推荐给朋友   

加入我的书架 

加入引用管理器 

引用本文 

Email Alert 

文章反馈 

浏览反馈信息 

本文关键词相关文章

双重调和方程,奇系数,临界维

数,消失

本文作者相关文章

熊辉

沈尧天

PubMed

Article by Xiong, H. 

Article by Chen, Y. T. 

半线性奇系数临界双调和方程的Dirichlet问题 

 熊辉, 沈尧天 

中国科学技术大学数学系,东莞理工学院数学教研室华南理工大学应用数学系 

摘要： 

主要探讨了两类半线性双调和Dirichlet问题：奇系数次临界问题和临界但带较弱奇性问题 ，得出了在临界维数和

正常维数不同情况下都至少有一个正解的结论. 同时也研究了临界维数的消失问题，比较了奇系数与较弱奇性不同

情况下临界维数的变化，得出奇性越大临界维数越少的结论.  
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On the Dirichlet Problem of Semilinear Singular critical Biharmonic Equations

 XIONG Hui, CHEN Yao-Tian

Abstract: 

In this paper, the authors mainly study two semilinear biharmonic problems: singular subcritical and 
critical with lower singularity. The existence of “at least” a positive solution is obtained whether the 
dimensions are critical or not. In the meanwhile, the au thors study the problem of the critical 
dimensions′disappearing and compare the change of them between higher singular ity and lower 
singularity, and so the authors get the result, the higher the singularity, the less the crit ical dimensions.
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